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§ 15 

Analys av stadens avtal om gemensam IT-service och förslag om förlängning 

eller ny upphandling 

Svar på remiss från kommunstyrelsen 

 

BESLUT 

Nämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på kommunstyrelsens 

remiss av analys av stadens avtal om gemensam IT-service och förslag om förlängning 

eller ny upphandling. 

 

Ärendet 

Kommunfullmäktige har förlängt avtalet med Volvo IT om gemensam IT-service för 

staden till och med år 2016. För att förbereda ett ställningstagande om fortsatt IT-service 

har stadsledningskontoret genomfört en detaljerad krav- och behovsanalys av avtalets 

ändamålsenlighet. Analysen mynnar ut i en rekommendation om förlängning av avtalet på 

ett sådant sätt att en leverans baserad på nytt avtal kan påbörjas i början av 2017 samtidigt 

som nuvarande avtal successivt avvecklas. 

 

Förvaltningen ställer sig bakom förslaget. Vi delar uppfattningen att en kommande 

leverans kan byggas med den nuvarande som grund, och att de redovisade utvecklings- 

och förbättringsinsatserna är motiverade och angelägna. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2014-03-21. 

Dnr 1.5.1-98/2014 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Jilmstad m fl (M) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Gunnar Sandell m fl (S) yrkade att nämnden skulle avslå förvaltningens förslag och lade 

fram ett eget förslag. 

 

Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle avslå förvaltningens förslag och lade fram ett 

eget förslag. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden ställde yrkandena mot varandra och fann att nämnden hade beslutat enligt 

förvaltningens förslag. 

 

Ledamoten Mariana Moreira Duarte (MP) anmälde att partiet inte deltar i beslutet. 

 

Ledamoten Arne Fredholm (M) anmälde jäv och lämnade rummet medan ärendet 

behandlades. 

 

Reservation 

Gunnar Sandell m fl (S) 
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1. Nämnden avslår förvaltningens förslag och avstår från att ta ställning till den 

detaljerade krav- och behovsanalysen samt föreslår att KS genomför en ordentlig 

analys innan en vanlig upphandling startar.  

2. Nämnden anför följande. 

 

Sällan har en förändring medfört så många protester och kommentarer. Det anser vi är 

mycket allvarligt då mycket energi hos medarbetarna gått åt för fel saker. Vårt intryck är 

dessutom att detta kostat mera än tidigare verksamhet i egen regi! Vi vill därför att en 

analys genomförs av vilka system som krävs i stadens verksamhet. Vi vill att KS tar 

ansvar för denna samt för en upphandling där även egen regi är ett av alternativen. Vi vill 

att den digitala arbetsmiljön blir ett viktigt krav i upphandlingen. 

 

Reservation 

Lars Bäck (V)  

 

Stadsdelsnämnden avslår föreliggande förslag till beslut och uttalar 

1. att beslutet att förlänga avtalet i maj 2013 enbart byggde på ett politiskt ställnings-

tagande grundat på en nyliberal strävan efter att privatisera verksamhet och ej på 

affärsmässiga och tekniska grunder samt funktionalitet 

2. att kommunstyrelsen bör beakta de synpunkter och erfarenheter som förs fram i 

utbildningsförvaltningens projektrapport ”Utbf GS-IT 2.0 Kravfångst” och då särskilt 

sidorna 86 (inloggningstider), 33 (behovsuppfyllnad) 87 (dåligt stöd) 46 - 47 

(Skolorna betalar för stöd som inte används) samt 100 – 106 (bruttolista över problem 

och brister) 

3. att inte förlänga avtalet och istället inleda arbetet med att förbereda återtagandet av 

IT-service i egen regi. 

 

 

 

  


